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Amending O. Reg. 612/00
(SCHOOL COUNCILS AND PARENT INVOLVEMENT COMMITTEES)

1.  The French versions of the definitions of “parent” and “parent member” in section 1 of Ontario Regulation 612/00 are revoked and the following substituted:
«parent» S’entend des personnes suivantes :

a)
à l’égard du conseil d’école d’une école, le parent d’un élève inscrit à celle-ci, y compris un tuteur au sens de la définition donnée à ce terme à l’article 1 de la Loi;

b)
à l’égard du comité de participation des parents d’un conseil scolaire, le parent d’un élève inscrit à une école de celui-ci, y compris un tuteur au sens de la définition donnée à ce terme à l’article 1 de la Loi. (“parent”)
«parent membre» S’entend des personnes suivantes :

a)
à l’égard d'un conseil d’école, membre qui y est élu conformément à l’article 4 ou qui comble une vacance créée lorsqu’un parent membre cesse d’occuper sa charge;

b)
à l’égard d’un comité de participation des parents, membre qui y est nommé ou élu conformément à l’article 34 ou qui comble une vacance créée lorsqu’un parent membre cesse d’occuper sa charge. (“parent member”)

2.  The French version of section 1.1 of the Regulation is amended by striking out “du père, de la mère ou des parents” and substituting “d’un parent”.

3.  The following provisions of the French version of the Regulation are amended by striking out “père ou mère” wherever it appears and substituting in each case “parent”:

1.
Subsections 4 (1) and (2).

2.
Subsection 29 (4).

3.
Subsection 32 (4).

4.
Subsections 34 (2) and (3).

4.  The following provisions of the French version of the Regulation are amended by striking out “père ou mère membre” wherever it appears and substituting in each case “parents membres”:

1.
Subsections 4 (3), (4), (5), (5.1), (6) and (8).

2.
Subsections 12.1 (2) and (3).

5.  The French version of the Regulation is amended by striking out “un père ou une mère”, “d’un père ou d’une mère”, “le père ou la mère” and “des pères ou des mères” wherever they appear and substituting in each case “un parent”, “d’un parent”, “le parent” and “des parents” respectively.
Commencement


6.  This Regulation comes into force on the day it is filed. 
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